



Trelleborgs Motorklubb, Telefon: 0410-177 79, E-postadress: tmk@swipnet.se
Hemsida: <http://www.trelleborgsmk.se/> Org. nr. 847000-8700

Styrelsemöte i Trelleborgs Motorklubb 2015-06-30

Närvarande:

Lars Mattsson, Björn Johansson, Håkan Strand, Aren Karlsson, Sven Jönsson, Lars Johansson och Anders Anderholm, samt Lennart Kristensson

Frånvarande:

Camilla Kristensson

1. Mötets öppnande

Lars Mattsson alla välkomna till sommarens styrelsemöte och förklarade mötet för öppnat.

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Justering av föregående protokoll

Föregående protokoll justerades utan anmärkning.

4. Ekonomisk redogörelse

Klubbens ekonomi är stabil. Men vi behöver få flera medlemmar.

5. Rapport Rallykommittéen

Vårt samarrangemang med Tomelilla MK, Österlensprinten 10 juli, då behöver vi funktionärer till tidtagningen. Dessa måste vara på plats 15.00. Efter tävlingen bjuder vi på grillkväll.

Nästa arrangemang är Falsterbosprinten 10 oktober. Då skall vi sköta radiosambandet själva är det tänkt och till detta behöver vi 6 – 8 funktionärer. Arne Karlsson undersöker om vi kan, samt kollar om vi kan låna radioutrustning.

Följande tävlingar 2016 är bokade Anderslövsrallyt 2 april (första grustävlingen i distriktet), Vikingadansen 7 augusti och Falsterbosprinten 15 oktober. I följande tävlingar är TMK engagerad med personal: SSR 5 – 7 maj och Svampasprinten 8 augusti.

6. Rapport Radiostyrdbilsport

Arne Karlsson jobbar vidare med Kai Koivuranta angående banan vid klubbstugan och få fram mer information om VM 2017.

7. Bordlagda frågor

Fönsterfrågan ”lever”, vi vet idag inte när leverans sker.

8. Inkomna skrivelser

Tackkort från Bengt Persson för uppvaktningen på födelsedagen.
LoTS och LOK utbildning i slutet på augusti i Malmö.

9. Kommande aktiviteter



Trelleborgs Motorklubb, Telefon: 0410-177 79, E-postadress: tmk@swipnet.se
Hemsida: <http://www.trelleborgsmk.se/> Org. nr. 847000-8700

Svampasprinten 10 juli.
Fönster arbete och utbildning i LoTS.

10. Övrig

Problem med vattenslangen som går från brunnen till pumpen. Håkan Strand och Lennart Kristensson för söker få en lösning på problemet.
Vissa saker/skador är inte reglerade från Vikingdansens 2014 och från Anderslövsrallyt 2015. Lennart Kristensson jobbar med detta.
Vi kommer att ta fram en plan/policy för uthyrning av klubbstugan.
Vi skall även se över den administrativa biten och vem som är ansvarig för uthyrningen.

11. Nästa möte

Torsdag 13 augusti klockan 19.00 på klubbstugan.

12. Mötets avslutande

Lars Mattsson avslutade mötet och önska alla en glad sommar.

Vid protokollet

Justering

Anders Anderholm (sekr.)

Lars Mattsson (ordf.)